
 

Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Mandag den 11. juni 2018 kl. 18.30  
 

Deltagere: Michael, Anders, Anita, Pia, Susanne 
 

  
1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 
 
2) Forslag vedrørende referater af bestyrelsesmøder (ADV og MO) 

Forslaget blev vedtaget. 
 

3) Godkendelse af referat fra sidste møde 
AH mangler at lave det. Er på vej. 

 
4) Konstituering af bestyrelsen 

Michael blev valgt som Formand. 
Anders blev valgt som næstformand. 

 
5) Opfølgning på afdelingsmøde 29.05.2018 

Michael rykker FSB for referat. 
Anders rykker ejendomskontor om beslutninger vedtaget på afdelingsmødet. 
Det blev aftalt på afdelingsmødet, FSB indkalder til møde omkring tonen mellem 
beboere og ejendomskontoret. 

 
6) Regler for supplementsrum (jfr. mail fra Anita 04, juni 2018) 

Anita undersøger eksisterende regler, og kommer tilbage til bestyrelsen herom. 
 
7) Hvem bor i vores lejligheder (jfr. mail fra Anita 07. juni 2018) 

Bestyrelsen vil gerne hilse på ny-indflyttede beboere, og byde dem velkommen til 
Ryparken II. Vi beder ejendomskontoret komme med liste over ny-tilflyttede indenfor 
de sidste 6 måneder. Og fremadrettet ønskes en månedlig liste over ny indflyttede 
beboere. 

 
8) Forslag om måling for radon (jfr. mail fra fsb 04. juni 2018) 

FSB kan have en pris klar til august på undersøgelse. 
Pia spørger Kaare Press fra Det Økologiske Råd omkring det.  

 



 
9) Paraboler (jfr. mail fra Anita 07. juni 28) 

Ejendomskontoret skal tage sig af problemer omkring ulovligt opsatte paraboler. 
 

10) Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
Legepladsudvalget arbejder videre med de kommende nye legepladser, men 
bestyrelsen foreslår, at der ikke sættes noget i værk før vindue/dør renoveringen er 
overstået. 
c) Kommende møder / kurser. 
 

10) Kommende møder (jfr. forslag fra Anita 04. juni 2018) 
Mødeplan blev gennemgået og kommende møder planlagt. 
 

11) Eventuelt 
Anita har skrevet til teknik og miljøborgmesteren, omkring vi gerne vil med i 
arbejdsgruppe om trafikken på Gartnerivej. 

 
Ejendomskontoret deltager den første ½ time fra kl. 18.30 til 19.00. 
 
 
Afbud fra ejendomskontoret, Lizzi og Hanne. 
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